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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért zár be a csornai napelemgyár? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóértesülések szerint bezár a csornai napelemgyár, mivel a cégnél ismét pénzügyi nehézségek
állnak fenn. A januári adatok szerint az alkalmazotti létszám 56 fő, azonban az ott dolgozók nem
kapták meg járandóságukat, illetve értesítést kaptak arról, hogy „állásidőt” rendeltek el határozatlan
időre az EcoSolifer Heterojunction Kft.-nél.

2020 és  2022 között  csaknem 7,7  milliárd  forint  veszteséget  hozott  össze  a  napelemgyár,  ami
meglehetősen furcsa annak tükrében,  hogy a csornai beruházás egy egyedi kormánydöntéssel 1
milliárd forint állami támogatást kapott, csaknem 2 milliárd forint uniós támogatást nyert el, és az
Eximbank is 22,5 millió euró hitelt nyújtott számára. Sőt, később a kormány másik bankja, az MFB
Magyar Fejlesztési Bank Zrt. átvette a hitelt, ráadásul megemelte a keretet is. Az indoklás szerint
azért, mert a piaci kereslet miatt megduplázzák a kapacitást.

A céginformációs felületen közzétett információk szerint 2022-ben az értékesítés nettó árbevétele
1.216.332.000 forint volt.

Miniszter Úr!

Mi  okozta  a  likviditási  gondokat  egy  olyan  vállalkozásnál,  melynél  nemrég  még  a  kapacitás
megduplázására volt szükség a megnövekedett piaci kereslet miatt?

Ki a felelős azért, hogy egy több milliárd forinttal támogatott vállalkozásnál pénzügyi nehézségek
lépnek fel, és emiatt magyar emberek elveszítik a munkájukat?

Konkrétan hány fő dolgozik jelenleg a cégnél?

Mi lesz a cég további sorsa? Mi lesz a magyar emberek adóforintjaival,  amellyel támogatták a



vállalkozást? Miként fizetik vissza az uniós támogatást?

Felmerült-e bűncselekmény gyanúja az ügyben?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Balassa Péter
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